
 
 

 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY 

TROPICKÉHO ZEM ĚDĚLSTVÍ (AS FTZ) 

DNE 8. 4. 2019 

 

Přítomni - dle prezenční listiny: 

Bc. Iva Bernáthová, Ing. Tamara Fedorova, Ph.D.; prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D.; Ing. 

Radim Kotrba, Ph.D.; Bc. Barbora Motýlová, doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D, Ing. Johana 

Rondevaldová, Ph.D.; Ing. Vladimír Verner, Ph.D. 

Omluveni:  

Ing. Tomáš Kudera 

Hosté: Ing. Lucie Ackermann Blažková, Ph.D. MBA; doc. Ing. Jan Banout, Ph.D.,   

 

Program: 

1. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2018 

2. Projednání a schválení Rozpočtu FTZ pro rok 2019 



 
 

 

Předseda AS FTZ Ing. Radim Kotrba, Ph.D. přivítal přítomné a zahájil jednání, na kterém 

bylo přítomno 7 senátorek/ů. Jeden senátor byl omluven, jeden senátor přišel v průběhu 

zasedání.  

Ad 1. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2018 

 

Výroční zprávy o hospodaření za rok 2018 byla představena děkanem FTZ Janem Banoutem 

a byla prodiskutována zejména s ohledem na stav a využití rezervních fondů, které tvoří 

rezervu s ohledem na probíhající výstavbu nové budovy FTZ. Otázka směřovala také na jejich 

využití k pokrytí nákladů spojených se stěhováním, zejména přístrojového laboratorního 

vybavení, které budou muset zajistit profesionální firmy. Zúčastněné vedení FTZ potvrdilo, že 

i k těmto účelům by rezervní fondy měly sloužit. Bylo vyvoláno hlasování s výsledkem: 7 

pro, 0 se zdržel, 0 proti.  

Závěr: AS FTZ ČZU v Praze schválil Výroční zprávu o hospodaření za rok 2018. 

 

Ad 2. Projednání a schválení Rozpočtu FTZ pro rok 2019 

Rozpočtu FTZ pro rok 2019 byl představen děkanem FTZ Janem Banoutem vzhledem 

k rozdělení jednotlivých kapitol na katedry a součásti FTZ, ale i k rozdělení prostředků a 

trendu oproti loňskému rozpočtu na fakultách ČZU. Připomínka byla k nesprávnému uvedení 

počtu absolventů DSP na KCHZP, na které reagoval děkan, že rozdíl v částce vzhledem 

k zanedbatelné výši doplní z prostředků děkanátu. Diskuse byla rovněž směřována 

k „hodnotě“ statbodů i k jejich vývoji na FTZ vzhledem k zajišťované výuce jinými 

fakultami. Zde je pozitivní trend, který podpořil senátor Kokoška, který podporuje 

„nezávislost“ FTZ na zajištění výuky v rámci celé ČZU.  

Bylo vyvoláno hlasování s výsledkem: 8 pro, 0 se zdržel, 0 proti.  

Závěr: AS FTZ ČZU v Praze schválil Rozpočtu FTZ pro rok 2019. 

 

Usnesení: 

AS FTZ ČZU v Praze na svém zasedání dne 8. 4. 2019 schválil Výroční zprávu o hospodaření 

za rok 2018, dále Rozpočet FTZ na rok 2019.  



 
 

 

Zápis z jednání 8.4. 2019 bude spolu se zápisem z 20.3. 2019 projednán a schválen formou 

per rollam. 

 

 

V Praze dne 8. 4. 2019     Ing. Radim Kotrba, Ph.D.,v.r. 

Zapsal:  Radim Kotrba            předseda AS FTZ 


